
Pan Włodzimierz Szypcio: „Czy po zakończeniu kadencji Radni będą mogli odkupić 

tablety, które otrzymali do użytkowania ?” 

 


